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Dyrektor

Zarz^du Drog i Zieleni

w Gdahsku

dot. poprawy bezpieczenstwa ruchu drogowego na ul. Nadwislahskiej

w Sobieszewie.

Rada Dzielnicy Wyspa Sobieszewska zwraca si? do Pana Dyrektora z prosbci o
pilne wprowadzenie na ul. Nadwislahskiej zabezpieczeh wymuszajcicych
spowolnienie pr?dkosci przejezdzaj^cych pojazdow w celu poprawy bezpieczenstwa
ruchu drogowego.

Chodzi nam o zainstalowanie na jezdni spowalniaczy w dwoch miejscach,
mianowicie: na wysokosci posesji Nadwislahska 10 - 12 i Nadwislahska 23.

Oczywiscie wskazane miejsca to nasza sugestia i propozycja, ktorci podajemy do
przeanalizowania przez komisj? ds. bezpieczenstwa ruchu .

Ponadto wnosimy o czytelne oznakowanie przejscia dla pieszych przy poczcie,
tj. przy posesji ul. Nadwislahska 24, ktore jest takze dojsciem do przystanku
autobusowego ,,Jodowa".

Rownoczesnie przypominamy o naszym wniosku - pismo nr ROWS. IV-21 72014 z
dnia 1 kwietnia 2014 r. dotycz^cego oznakowania przew^zenia jezdni ul.
Nadwislahskiej w Gorkach Wschodnich, w miejscu gdzie istniej^cy chodnik nie
posiada normatywnej szerckosci. Oznakowanie, to rozwi^zanie dorazne. Wnosimy
wi?c jednoczesnie o wdrozcnie procedur maj^cych na celu poszerzenie w tym
miejscu jezdni ul. Nadwislahskiej z wykorzystaniem pobocza od strony lasu.
Proponowane rozwicizanie jest zgodne z miejscowym planem zagospodarowania
przestrzennego. ^
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